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Bestyrelsesmøde i SAS 
15. marts 2023 kl. 18.00 i klubhuset  

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams  
Jesper Bjerge Christensen   
Kristian Urban Hansen  
Henrik Stæhr  
Anders Tümmler Afbud 
Lizette Rysgaard  
Charlotte Sams Afbud 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

2. Orientering 
Generalforsamling er planlagt og materiale er udsendt. 

3. Økonomi 
Gennemgang af David. El er lidt højere end forventet, men det er naturligt påvirket af 
projektet med spuns. Vi får refunderet el fra kommunen/entreprenøren, så det 
reducerer meromkostningen pt. 
Beholdninger kontrolleret og fundet ok. 

4. Lokaler og Arealer (inkl torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug (Henrik/Kristian) 
Elforbrug januar er højere end normalt – det skyldes spunsprojekt. 
Vandforbrug er helt formalt (lavt) 
 
Status spunsprojekt (Ulrik) 
Afleveringsmøde 30/3. Belægning bliver forventeligt ikke lagt inden, pga. den megen 
regn. Udeståender vi ser, skal afleveres til Ulrik. 
Dialogen med entreprenøren har været god. 
Det manglende elarbejde udføres af vores gode torsdagshold. 

 
Projekter generelt (Kristian) 
Torsdagsholdet: 
• Værkstedsrummet er færdigt. Og el/vand standere er holdet i gang med. 
• Årshjulet har en masse opgaver som er planlagt og ellers er der nogle malerjobs 

mm.  
• Der klargøres til udskiftning af låse. 

 
Øvrige 
• Nøglepolitik vedlagt dagsorden. 
• Tilbud på affaldssorteringscontainere er modtaget fra Marius Pedersen. Dialogen 
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fortsætter med praktiske spørgsmål så som placeringer, tømninger, mm, samt 
kontakt til kommunen omkring de kommunale affaldsstativer. 

5. Hovmester 
Åbner 22. marts. Han er orienteret om standerhejsning. 

6. Broudvalg 
Ledige pladser er fordelt, der er fortsat få meget små pladser ledige. Vi reklamerer lidt 
for de ’små’ ledige pladser. 5 medlemmer har fået plads. 
 
Der har været syn på estakader. Der skal ’skoves’ en god del, og derefter slås der nye 
hvor der er behov. Der skiftet også pæle efter planen, herunder også på brohoved på 
bro 2. 
 
Udkast til revideret Havne og pladsreglement drøftes på selvstændigt møde. 

7. Kapsejladsudvalg 
Vi begynder at se på Slg. Vinkompagni Cup. 

8. Juniorer 
(Modtaget fra Anders)  
Der er startet en forældregruppe til at hjælpe med arbejdet.  
Der arbejdes på opstart af et søstjernehold. Men mangler stadig søstjerne hjælpere, 
men en forælder samt kone, vil gerne prøve at starte noget op i håb om at der 
kommer en søstjerne forælder, der på sigt springer til som hjælper. Det bliver i 
mindre omfang end tidligere, med det er pga. ressourcer og manglende hjælpere.  
  
Rekruttering til søstjerne holdet kommer i gang inden for den næste måned. Hvor vi 
regner med at gå gennem skolen, og de klassetrin vi ønsker at henvende os til.  
Der kommer et oplæg til et "SAS søstjerne medlemskab" forhåbentlig næste gang vi 
har bestyrelses møde.  
 
Sommersæsonen er inden for rækkevidde. Og i år træner vi tirsdag og torsdag (dette 
er ikke meldt officielt ud endnu) men det gør jeg inden for kommende periode.  
Der er lidt risiko i at starte et søstjernehold op, Både omkring søstjerneledere samt 
børn. Det kan jo risikere at vi kører med lidt tynd bemanding.    
 
Derudover foregår pt. alm vedligeholdelse osv. 

9. Sejlerskole 
Intet nyt – nyder vinteren. 

10. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
29. marts Generalforsamling. 
15. april både i vandet og Standerhejsning. 

11. Eventuelt 
Lizette var med til GF i Det Røde Pakhus. Der var alene Lizette udover bestyrelsen. 
SAS har dermed været fint repræsenteret. 

12. Næste møde 
Planlægges på GF 


